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گزارشی تکان دهنده از فساد
 در فوتبال پایه تهران؛ 

فلاح دوست: فوتبال 
پایه جولانگاه شرط 

بندها شده است!
4

» اقتصاد«؛  عاملی 
برای رشد یا فروپاشی؟
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آزادکاران جوان و تکرار عنوان
سومی جهان؛

به فدراسیون جدید 
فرصت می دهیم اما...
86

فرق است بین آنکه اسلحه برداشت 
برای دفاع از انقلاب...

و آنکه اسلحه می کشد
 برای سفره انقلاب!

نماینده ولی فقیه در استان البرز تاکید کرد که 
باید در احوالات و عملکرد اجتماعی کاندیداها 

دقت شود.
مهر،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
آیت الله سید محمدمهدی حسینی همدانی 
در خطبه های این هفته نماز جمعه کرج به 
موضوع مهم انتخابات اشاره کرد و گفت: باید 

از انگیزه و توانایی فردی که خود را در معرض 
انتخاب شدن قرار داده است، مطلع باشیم.

نماینده ولی فقیه در استان البرز اضافه کرد: 
خیلی ها فکر می کنند که می توانند این بار 
را بکشند در حالی که مسئله قانونگذاری و 

نظارت بر اجرای این مهم، کار دشواری است.
آیت الله حسینی همدانی با بیان اینکه باید 

در احوالات و عملکرد اجتماعی کاندیداها به 
خوبی دقت شود، گفت: باید این سوال را از 
خود بپرسیم، که آیا کاندیداها توانمندی لازم 
این دوره  نمایندگان مردم در  زیرا  دارند؟  را 

مشکلات فراوانی را به کشور تحمیل کردند.
خطیب جمعه کرج با اشاره به نقش مسجد در 
جوامع اسلامی، اضافه کرد: استکبار از جمله 

آمریکا، اسرائیل، انگلیس و متحدانشان بدانند 
تا مسجد و اهل مسجد هستند هرگز رنگ 

آسایش و راحتی را نخواهند دید.
ادامه  در  البرز  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
امام مسجدی  ائمه جمعه، گفت:  به  خطاب 
که مسجد در اختیارش باشد ولی برای مردم 

صحبت نکند عدالت ندارد.

 نماینده ولی فقیه در استان البرز:   دقت در احوالات و عملکرد اجتماعی کاندیداها ضروری است

نقش »ریچارد سوم«  
برایم  بسیار چالش برانگیز 

و جذاب بود

»آرمین همتی« بازیگر نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی شود« 
در گفتگو با »دنیای هوادار« :
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»دنیای هوادار« عید سعید غدیر خم را
به شیعیان جهان  تبریک می گوید
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خبری  دانلود  کنید  

صحبت های رئیس دستگاه قضا پیرامون مبارزه با 
کوه خواری، زمین خواری و رودخانه خواری

ترحم بر پلنگ تیزدندان؛
شما به کجای بدنتان 

اعتماد می کنید؟!
یکی  شده،  آخرالزمان  والا 
زنش را می کشد، یکی سر از 
کانادا در می آورد، یکی را با 
پانزده ببر می گیرند، یکی را با 
بیست تا پلنگ! یکی پسرش 
سلطان فلان است و آن یکی 
یکی  این  بهمان.  دخترش، 
دامادش مدیر نمونه می شود آن یکی عروسش کاندیدای 
مجلس. از برادری که محاکمه اش نزدیک است و پسری 
که به دستور پدرش کشته شد و صدها و صدها بند و بساط 
و گیر و گرفت عجیب و غریب دیگر که در بالا و پایین این 
زنجیره هزار فامیل، دارد ته مانده آبرویمان را هم به باد می 
دهد، چیزی نمی گویم. این است حال و اوضاع مسئولان 
محترمی که سال ها است سکان هدایت کشتی طوفانزده 
مملکت را با خیال راحت به ایشان سپرده ایم و حالا داریم 

چوبش را می خوریم.
هرچند شاید هرکدام از ما هم به موقعیت این بزرگواران 
می رسیدیم، آش و کاسه مان همین بود. اهل و عیال و قوم 
و خویشان را می گذاشتیم راس اموری که دیگر خودمان 
برایشان وقت نداشتیم، چون گمان نمی کنم کسی بیش 
از سی و چند پست را بتواند با هم داشته باشد؛ بالاخره هر 

آدمی خسته می شود، خوب!
کلی هم حساب بانکی در سوئیس و کانادا باز می کردیم برای 
روز مبادا، دلبندانمان را هم می فرستادیم آن سوی مرزها تا 

درس بخوانند و سرمایه آینده این مملکت شوند...
اصولا دور زدن و پیچاندن و منفعت طلبی عادتمان شده، 
در  هایمان  گرفتن  سبقت  راست  سمت  از  همین  مثل 
ترافیک، یا دو ساعت صبحانه خوردن در اداره، یا به بهانه نهار 
و نماز ترک خدمت کردن، یا هزار و یک زیر و رو کشیدنی 
که خودمان برای خودمان علم کرده ایم و داریم جامعه ای 
که هزاران سال فرهنگ و تمدن را در عقبه خود دارد، به 

قهقرا می بریم.
سال ها است که از بس نامردی دیده ایم به چشم هایمان 
اعتماد نداریم، آن قدر هم دروغ شنیده ایم که به گوش هایمان 
هم اعتماد نداریم، زبان و عقل و دل و هوشمان هم ایضا، اصلا 

دیگر نمی دانیم به کجا و کدام عضو بدنمان اعتماد کنیم...
شما به کجای بدنتان اعتماد می کنید!؟

سرمقاله

دکترعلی  ساجدی

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
ایران  اینکه جمهوری اسلامی  بر  تاکید  با 
یک قدرت مستقل در جهان است، گفت: 

ایران اسلامی بی تاثیر از قدرت های جهانی، 
و  فرهنگی  سیاسی،  اقتصادی،  استقلال 
نظامی خود را حفظ کرده و این استقلال 

ساختاری به الگویی بی بدیل برای جهانیان 
مبدل شده است.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سپاه 
نیوز، سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی 
سپاه  زمینی  نیروی  ماموریتی  مناطق  از 
در شمال غرب کشور در  ارتفاعات مرزی 
شهرستان های پیرانشهر و سردشت بازدید 

کرد.
اشاره  با  بازدید  این  در  سلامی  سرلشکر 
به این که رزمندگان نیروی زمینی سپاه 
پرچم جمهوری اسلامی را در اقصی نقاط 
برافراشته  ارتفاعات  بالاترین  در  و  مرزها 
رزمندگان  از  ما  گفت:  اند،  داشته  نگه 
ایران اسلامی که با آزادگی، ایمان و عزم 
راسخ خود برای پاسداری از مرزهای ایران 
هستند  فداکاری  آماده  همواره  اسلامی 

قدردانی می کنیم.
های  سینه  اسلام  رزمندگان  افزود:  وی 
فلک  به  سر  های  کوه  همچون  ستبری 
کشیده شمال غرب دارند و آنچه که در این 
مناطق و سنگرها مشهود و قابل لمس است 
تصویری زیبا، معنادار و مقتدر از  آمادگی و 
استقامت برای صیانت از امنیت و آرامش 

ملت عظیم الشان ایران اسلامی است.
فرمانده کل سپاه در ادامه خاطرنشان کرد: 
در این مناطق علاوه بر نیروهای عملیاتی، 
سپاه  زمینی  نیروی  مهندسی  واحدهای 

کردن  باز  برای  و  شکافته  را  ها  کوه  نیز 
مرزی  پایگاههای  به  منتهی  مسیرهای 

حماسه های افتخارآمیزی خلق کرده اند.
استقرار  اینکه  بیان  با  سلامی  سرلشکر 
پاسگاهها، برجک ها و نیروهای مرزی ایران 
در برخی نقاط برای نخستین بار اتفاق افتاده 
است و می توان این موفقیت را یک رخداد 
تاریخی نامید، تاکید کرد: تمامی قله های 
اشراف  و  تسلط  تحت  غرب  شمال  مرزی 
همه جانبه نیروهای مومن و انقلابی سپاه 
قرار دارد و امنیتی که در این نقاط وجود 
دارد شاهکار با عظمتی است که فرزندان 
این مرز و بوم به لطف و مدد الهی در این 

نقاط مرزی خلق کرده اند.
وی در ادامه تاکید کرد: پیام ما به دشمنان 
را  اسلامی  ایران  اقتدار  که  است  این 
در  است  کرده  پیدا  جهانی  گسترده  که 

محاسبات خود مد نظر قرار دهند.
سرلشکر سلامی با تاکید بر اینکه جمهوری 
اسلامی ایران یک قدرت مستقل در جهان 
است، گفت: ایران اسلامی بی تاثیر از قدرت 
اقتصادی، سیاسی،  استقلال  های جهانی، 
فرهنگی و نظامی خود را حفظ کرده و  این 
استقلال ساختاری به الگویی بی بدیل برای 
جهانیان مبدل شده و جلوه گری های آن 
بسیاری از ملت ها و کشورها را تحت دامنه 

تاثیر خود قرار داده است.

فرمانده کل سپاه در بازدید از مرزهای شمال غرب کشور:

دشمنان اقتدار ایران اسلامی را در محاسبات خود مد نظر قرار دهند

خبر بازداشت »حسن میرکاظمی« معروف 
به حسن رعیت با اتهامات اقتصادی ظاهرا 
و  کرده  خوشحال  را  حق  جبهه  دشمنان 
نمی توانند قهقهشان را پنهان کنند. کنایه 
گران  سرکوب  دیدید  که  زنند  می  هم 

شهرآشوبی 88...
خدمت این عزیزان عارضم مدت ها است 
که بچه های جبهه حق - آنان که برای دفاع 
از اعتقاداتشان ابایی ندارند که عرق چکان 
تا آن سوی شامات بروند و در مقابل قدار 
ترین و قهار ترین دشمنان دین و میهن و 
انقلابشان قرار گیرند و حتی خون چکان و 
خون فشان با آن ها به نبرد بپردازند و آنان 
را به اسفل درکات جهنم رهنمون کنند - 
قطعا با آنان که برای چرب و شیرین دنیا، 
لباس این جبهه را به ریا برتن کرده اند و 
یغماگر سفره انقلابمان شده اند هم تعارفی 
امروز  اینکه  و  داشت  نخواهند  و  ندارند 
افرادی را که چنین شولای ریایی انقلابی 
گری را بر تن کرده اند از خود می رانند 
و آنان را به خاطر اتهام فساد اقتصادی یا 
مقابل شمشیرعدالت  در  دیگر  اتهامی  هر 
و  قانون برای داوری قرار می دهند، برگ 
افتخار دیگری است از کتاب داستان ابدی 
رفتن در راه آرمان های بلند خمینی کبیر 

و علمدار امروز انقلابمان که انقلاب این دیار 
سپنتا را به امید مستضعفین جهان تا ظهور 

صاحب الامر تبدیل کرده اند.
و خارجی  داخلی  نفس سرکوب دشمنان 
این ملت و نظام برخواسته از ان را هرکسی 
آرمان  و  و خاک  آب  این  گرو  در  دل  که 
های انقلابش دارد مردود و مترود نمی داند 
را مقبول و ممدوح می داند  که هیچ آن 
اما آنان که خود را درون این جبهه جا زده 
اند و اتفاقا از همه هم مزاجشان تندتر است 
داستانشان چیز دیگری است. جبهه حق 
هم دچار آفاتی می شود همچنان که تاریخ 
ادیان و اسلام هم پر است از روایت یاران 
برای  اسلام که  و  برای دین  نه  ریاکار که 
سفره دین و اسلام، کنار انبیاء و معصومین 

و اوتاد و ابرار بودند.
اینکه راه بزرگی را  قطعا جبهه حق برای 
از  که  دارد  نیاز  بپیماید  قبل  از  هموارتر 
فقط  انقلاب  از غم  را که  افراد  این دست 
از  غم نانش را دارند و نه غم آرمانش را  
خود براند و اگر چنین نکند سنگینی این 
افراد، مرکب انقلاب را زمین می زند که این 
فاجعه ای است که هر دلباخته انقلاب نمی 

خواهد چنین شود.
برای  مجاهدانه  که  آنان  باشید  مطمئن 
علمدارشان  از  تاسی  به  انقلاب  این  حفظ 
ساده زیستی پیشه کرده اند و این انقلاب 
امروز  و  اند  برده  پیش  به سنگر  را سنگر 
-آتش به اختیار- سنگر به سنگر حفاظت 
و حراست می کنند خود بزرگترین مطالبه 
گران عدالت در باب این افراد ریاکار هستند 
به خاطر مصالح  نخواهند داد که  اجازه  و 

نظام  و  این کشور  عالیه  مصالح  کوچکتر، 
الهی آن، قربانی شود.

مطمئن باشید قرار نیست سربازان راستین 
و  بوم  و  مرز  این  از   حفاظت  و  حراست 
انقلاب برخاسته از آن چوبش را بخورند و 

عده ای ریاکار نان سفره انقلابش را...
خواهند  می   )!( شنگول  دوستان  حال 
فلان  که  کنند  بارانمان  متلک  و  بخندند 
بسیجی  رفیق  سرکوبگر  تیرکش  هفت 
این  ما  باشند...  خوش  بود،  تان  اقصادی 
درخت را به جز با هرس به موقع نمی توانیم 
به محصول بهتر بنشانیم و صد البته این 
باید عبرتی باشد برای بچه های جبهه حق 
که حواسشان بیشتر به این یاران ریایی که 
با نفوذ به این جبهه و حلقه یارانش اسباب 
زحمت و محنت انقلاب و آرمان خواهی مان 
باز  این چنین  آفاتی  اگر  و  باشد  اند  شده 
در این جبهه هست بدون اغماض و بدون 
هراس و مصلحت جویی های خطا، بر آفتاب 

افتند و طبق »مر قانون« با ایشان برخورد 
شود و عدالت بر آن ها جاری شود. حقیقا  
فرق است بین آنکه اسلحه برداشت برای 
دفاع از انقلاب  و آنکه اسلحه می کشد برای 

سفره انقلاب... 
فَإنِْ  حْتِ  للِسُّ الوُنَ  أکََّ للِکَْذِبِ  اعُونَ  سَمَّ
عَنْهُمْ   أعَْرِضْ  أوَْ  بیَْنَهُمْ  فَاحْکُمْ  جَاءُوکَ 
وَإنِْ  شَیْئًا  وکَ  یضَُرُّ فَلنَْ  عَنْهُمْ  تعُْرِضْ  وَإنِْ 
حَکَمْتَ فَاحْکُمْ بیَْنَهُمْ باِلقِْسْطِ إنَِّ الَلهّ یحُِبُّ 

المُْقْسِطِینَ. 
» مائده 42 «

آن ها جاسوسان دروغ  زن و خورندگان مال 
حرامند، اگر به نزد تو آمدند خواهی میان 
آن ها حکم کن یا روی از آن ها بگردان، 
هرگز  بگردانی  ها  آن  از  روی  چنانچه  و 
کوچکترین زیان به تو نتوانند رسانید، و اگر 
حکم کردی میان آن ها به عدالت حکم کن، 
که خدا دوست می دارد آنان را که حکم به 

عدل کنند.

فرق است بین آنکه اسلحه برداشت برای دفاع از انقلاب...

و آنکه اسلحه می کشد برای سفره انقلاب!

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز:
تهران بازار هدف مناسبی برای 

تولیدات البرز است
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز، گفت: نزدیکی 
البرز به تهران فرصت طلایی است که باید بتوان از این بازار 

هدف بهره برد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل روابط عمومی وامور 
بین الملل استانداری البرز،علی درویش پور در حاشیه افتتاحیه 
چهارمین نمایشگاه توانمدیهایی روستایی وعشایر کشور که 
با حضور معاون اول رئیس جمهور افتتاح شد، بیان کرد: با 
تاکید استاندار محترم البرز جهت معرفی داراییها وظرفیتهای 
روستاییان وعشایر استان به منظور رونق تولید وایجاد اشتغال 
جهت به نمایش گذاشتن این پتانسیل در چهارمین نمایشگا ه  

توانمندیهای روستاییان وعشایر حضور پیدا کردیم.
وی بااشاره به اینکه حضور در نمایشگاه همراهی وهمدلی تمام 
دستگاه های مربوطه را می طلبد گفت:به همت همکاران دفتر 
روستایی،جهاد کشاورزی، میراث فرهنگی توانستیم بخشی از 

ظرفیتهای استان را معرفی و به نمایش در آوریم.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری البرز با اشاره به ظرفیتها 
، تولیدات بکر و ارگانیک استان البرز گفت : نزدیکی البرز به 
تهران بازار هدف خوبی را فراهم می کند تا  محصولات ارگانیک 
تولید شده را بتوان به عموم مردم به خصوص شهروندان تهران 

معرفی کرد واز این  موقعیت طلایی بهره برد.

رضا تواضعی
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3 شهری

با وجود تجربه های موفق جهانی که بسیاری 
تهران  دارند،  طولانی  نسبتا  سبقه  آنها  از 
همچنان از داشتن یک شهرزیرزمینی محروم 
است و این محرومیت بیش از هر چیز ناشی 
از نوعی »خود تحریمی« در مدیریت شهری 
که  موضوعی  است؛  مختلف  دوره های  در 
یک  از  تهران  شهری  مدیریت  شده  سبب 
منبع درآمد پایدار و قابل توجه که می تواند 
بخش زیادی از هزینه های بهره برداری مترو را 
تامین کند، محروم باشد. شبکه متروی تهران 
درحال حاضر به دو دلیل عمده از جاذبه کافی 
برای اینکه شهروندان را از فضای روسطحی 
به امکانات زیرزمین به ویژه مترو جذب کند 

محروم است.

به گزارش دنیای هوادار به نقل از دنیای اقتصاد، 
علت اول و اصلی نیز ریشه در خودتحریمی 
معتقدند  کارشناسان  دارد.  شهری  مدیریت 
ایستگاه های متروی تهران به شکلی ساخته 
شده اند که عملا فضای فیزیکی کافی برای 
که  گوناگونی  و  متنوع  کاربری های  ایجاد 
ملزومات شهر زیرزمینی هستند، وجود ندارد. 
این درحالی است که مدیران شهری در دوره 
به  را  تهران  که  هستند  علاقه مند  کنونی 
شهرزیرزمینی مجهز کنند اما به دلیل فقدان 
فضای فیزیکی کافی، دست آنها برای استفاده 
از امکانات مترو برای توسعه شهر زیرزمینی 

باز نیست.
علت دوم نیز که شاید بیشتر به یک بهانه 
شبیه باشد، منشا مالی عدم تامین فضاهای 
مترو  ساخت  جریان  در  کافی  زیرزمینی 
از  بیش  طول  در  که  می شود  گفته  است. 
دو دهه گذشته که ساخت متروی پایتخت 

دنبال می شود، همواره مشکل کمبود منابع 
مالی برای این ماموریت وجود داشته است. 
برای ساخت  مدیران شهری  دیگر  از سوی 
خطوط همواره درگیر نوعی عجله بودند که 
این عجله البته در برخی از دوره ها بیشتر بود 
و خود را به شکل تکمیل سریع خطوط ریلی 
و بهره برداری از آنها با وجود نقص در امکانات 
بهره برداری ایستگاهی همچون پله برقی و... 
خطوط  تکمیل  برای  اصرار  می داد.  نشان 
طراحی شده برای شبکه مترو موجب شده 
در طراحی ایستگاه ها ملاحظاتی درباره منابع 

مالی صورت گیرد.
از  تهران  محرومیت  دوم  علت  واقع  در 
برای  ناکافی  مالی  منابع  شهرزیرزمینی، 
نفوذ بیشتر به زیرزمین پایتخت است که با 
توجه به هزینه های سنگین عملیات حفاری، 
گودبرداری و ساخت تونل، موجب شد طراحی 
ایستگاه ها در اغلب موارد با کمترین ابعاد انجام 
شود تا بودجه بیشتری به توسعه طول شبکه 

ریلی پایتخت اختصاص یابد.
تمام  مالی مترو در  تامین  هر چند مشکل 
دوره ها یک واقعیت غیر قابل انکار است، اما 
در  مساله  این  معتقدند  کارشناسان شهری 
می کند  صدق  جهان  متروهای  تمام  مورد 

ایجاد  با  و  بزرگ تر  ایستگاه های  که ساخت 
مترو،  به  متصل  کاربری های شهرزیرزمینی 
ریلی  خطوط  صرفا  ساخت  از  پرهزینه تر 
شهرهای  همچون  اگر  حال  این  با  است. 
یازده گانه مورد اشاره، از ابتدا با دید بلند مدت 
امکان  این  می شد،  طراحی  ایستگاه ها  این 
امکانات  بهره برداری  از  که  داشت  وجود 
شده  ساخته  بخش های  در  شهرزیرزمینی 
شبکه مترو، منابع مالی بیشتری برای توسعه 
مترو نیز حاصل شود. از سوی دیگر، امکان 
قرار  شهری  مدیران  اختیار  در  که  دیگری 
داشته و دارد، استفاده از ظرفیت سرمایه های 

بخش خصوصی است.
طبعا سرمایه گذاری مالی در جایی که روزانه 
متروسوار  شهروند  هزار  صدها  عبور  محل 
زیادی  سرمایه گذاران  برای  می تواند  است، 
بلندمدت در  این نگاه  جذاب باشد. در دنیا 
زمان ساخت مترو وجود داشته اما در تهران 
با وجود داشتن یکی از بلندترین شبکه های 
خطوط مترو در جهان، فقدان چنین نگاهی 
که می توان از آن با عنوان »خودتحریمی« در 
مدیریت شهری یاد کرد، سبب شده متروی 
بیش از 2۰۰ کیلومتری پایتخت محروم از یک 
شهرزیرزمینی کارآمد درآمد پایدار از این محل 

به نفع شهر و شهروندان باشد.
 ۱2۰ از  بیش  درحال حاضر  تهران  متروی 
پنج  که  دارد  بهره برداری  درحال  ایستگاه 
ایستگاه از این تعداد فاقد فضای تجاری قابل 
ایستگاه ها فضاهایی  بقیه  در  اجاره هستند. 
به این شکل وجود دارد که البته متراژ آنها 
یک  که  است  حداقل هایی  از  کمتر  بسیار 
شهرزیرزمینی کارآمد باید به آن مجهز باشد. 
غرفه های  شکل  به  تجاری  فضاهای  میزان 
موقت یا سازه های دائمی نیز در ایستگاه های 
گوناگون، متفاوت است و در برخی ایستگاه های 
پرتردد، از ابتدا فضای تجاری بیشتری ساخته 
توسط  محدود  فضاهای  این  است.  شده 
مدیریت شهری درحال حاضر عمدتا با کاربری 
داده  اجاره  فروشی  اغذیه  و  سوپرمارکت 
موبایل  جانبی  لوازم  کاربری  البته  می شود. 
نیز در میان غرفه های تجاری مترو پرتعداد 
است. در سایر فضاهای مترو نیز درآمدزایی از 
طریق اجاره به صاحبان دستگاه های خودپرداز 
نشان  میدانی  تحقیقات  می گیرد.  صورت 
می دهد میانگین اجاره بهای هر مترمربع واحد 
هزار  ماهانه 4۰۰  تهران  متروی  در  تجاری 
تومان است که البته ارقام کمتر و بیشتر از این 
براساس موقعیت ایستگاه و نیز موقعیت واحد 
اما سوال  نیز متداول است.  یا غرفه تجاری 
اینجاست که اکنون مدیریت شهری چقدر 
درآمد  می کند.  کسب  درآمد  محل  این  از 
پیش بینی شده برای سال جاری از محل اجاره 
غرفه ها و واحدهای تجاری مترو تهران، حدود 
۷۰ میلیارد تومان است و این درحالی است که 
هزینه های شرکت متولی بهره برداری متروی 
تهران بیش از ۱۵۰۰میلیارد تومان در بودجه 

سالانه منظور شده است.

چرا تهران از داشتنِ شهر زیرزمینی محروم است؟

شهری  سبز  فضای  و  منظر  سیما،  سازمان 
شهرداری کرج برای کنترل سگ های ولگرد 
و کاهش نگرانی شهروندان، ساخت دو پناهگاه 
ویژه نگهداری سگ های بلاصاحب در دهکده 
تفریحی باغستان و پارک طبیعت را در دستور 

کار قرار داده است.

به گزارش دنیای هوادار، پیمان بضاعتی پور 
گفت: این روزها معضل سگ های ولگرد برای 
مردم شهر کرج تبدیل به یک دغدغه دائمی 
این  جمع آوری  خواستار  شهروندان  و  شده 
شهری  مدیریت  مجموعه  سوی  از  سگ ها 

هستند.
این مسئول ادامه داد: سازمان سیما، منظر 
در  کرج  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و 
حصار  چهار  در خط  واقع  طبیعت  پارک 

باغستان  گردشگری  تفریحی  دهکده  و 
احداث دو پناهگاه و مرکز ویژه نگهداری 
از سگ های بلاصاحب را دستور کار خود 

قرار داده است.
وی با اشاره به اینکه  تردد این سگ ها در سطح 
شهر و محله های مسکونی سلامت جامعه را 
تهدید و امنیت شهروندان را به مخاطره می 
پسماند   مدیریت  داشت: سازمان  ابراز  اندازد، 
های  طرح  ها  سگ  جمعیت  کنترل  برای 
مختلفی را از جمله عقیم سازی آنها دنبال می 
کند و سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری 
شهرداری کرج نیز با احداث این دو پناهگاه امید 
وار است موجبات رضایت شهروندان را جلب 
کرده و شاهد کاهش جمعیت سگ ها در شهر 

کرج باشیم.
گفتنی است شهرداری کرج در اواخر سال ۹۳ 

پناه گاهی برای سگ های بلاصاحب در مرکز 
دفن حلقه دره احداث کرده بود که در حال 

حاضر به دلیل افزایش این سگ ها، ظرفیت این 
پناه گاه تکمیل شده است.

احداث پناهگاه ویژه نگهداری از سگ های بلاصاحب در کرج

طبق گفته مسئولان مدیریت شهری کرج تا 
دو سال آینده بخشی از فاز اول خط 2 قطار 
شهری کرج حدفاصل زیرگذر طالقانی تا چهل 
و پنج متری گلشهر با سه ایستگاه به بهره 

برداری خواهد رسید.

به گزارش دنیای هوادار، علی کمالی زاده در 
حاشیه بازدید از کارخانه واگن سازی ایرکو 
واگن   ۱2۰ خرید  قرارداد  گفت:  زنجان  در 
به منظور تامین تجهیزات مترو کرج با این 

شرکت منعقد شد و رایزنی های لازم برای 
خرید دو رام قطار )هر رام دارای هشت واگن( 

صورت گرفت.
او ارزش هر واگن را حدود یک میلیون یورو 
اعلام کرد و گفت: مقرر شده است تامین مالی 
آن در قالب فاینانس و با بهره گیری از کمک 
دولت و سازمان شهرداری ها و دهیاری های 

کشور انجام شود. با تامین مالی صورت گرفته 
و فروش اوراق مشارکت به مبلغ 2۵۰ میلیارد 
تومان در سال گذشته و 4۰۰ میلیارد تومان 
تا دو سال  در سال جاری، تلاش می  شود 
فاز اول خط 2 مترو کرج،  از  آینده بخشی 
حدفاصل زیرگذر طالقانی تا چهل و پنج متری 

گلشهر با سه ایستگاه به بهره برداری برسد.

کمالی زاده با اشاره به اینکه برای شروع، در 
است،  ضروری  واگن  رام   4 داشتن  اختیار 
عنوان کرد: به همین منظور به با سفر شهر 
از خطوط تولید، موضوع  بازدید  ابهر ضمن 
نیز مورد  واگن(  تعداد ۱۶  )به  رام  خرید 2 

بررسی قرار گرفت.
گفتنی است برای خریداری این واگن ها تا 
کنون 2۰ میلیارد تومان پرداخت شده و دو 
رام )هر رام دارای ۷ واگن( تحویل شهر کرج 

شده است.

خرید 120 واگن برای قطار شهری کرج 

سلام به آن روزی که در آن
متولد شدم
باذن الله...

سلام علیه یوم وُلدَِ
آن روزی که در آن  به  سلام 

متولد شدم.
پایان سی دو سالگی و طلیعه 
شاید  ام  سالگی  سه  و  سی 
کربلایی ترین سال زندگی ام 

باشد.
سلام بر امام شهیدان، همو که با روضه هایش زیسته ایم و قد 

کشیدیم و با او زندگی اجتماعی و سیاسی را مشق کردیم.
برای من دستگاه امام حسین)ع( تمرینی برای گفت وگو کردن 
و هوای یکدیگر را داشتن بوده و هست. آری جایی که تا به 
امروز زیباترین اتفاقات و خاطرات جمعی و ایثارگری برایم رخ 
داده... و سیاست ورزی شیعی را در زیر بیرق و پای منبر او 

آموختیم.
خاطراتی که ریشه در کودکی و نوجوانی ام داشته. همان 
روزهایی که قصه های سید خانم از اهل بیت)ع(، شورآفرینی 
برادرانم در جهاد و ایضا کلام و نان حلال پدر، قوّتی برای رها 

شدن در دامان اهل بیت بود...
راستی امروز تولد جواد داداش هم هست. امروز اگر بود ۵۷ 

ساله می شد؛ اما رفت تا با لشگری از شهیدان برگردد.
اربابش  همچون  و  بود  سیدالشهداءجان  عاشق  که  همو 

حسین)ع( با تنی بی سر به دیدارش شتافت.
با حساب دنیایی ما ۱۶۹2 هفته است که هر شب جمعه 

مهمان خوان پر برکت امام عاشورا است. 
و من امسال در روز تولد مشترکمان، دل خوشم به این که در 
کنار حرم شریف سیدالناشهید جشن تولد می گیریم. من که 
اعتباری ندارم اینجا، اما شما که شهید هستید و یاری گری تان 
را اثبات کرده اید، برای این برادر کوچکترتان هم دعا کنید تا 
عاقبت بخیر شود و فرزندان و نسلش حسینی باشند و عاقبت 

شان همچون شما ختم به خیر و شهادت شود ان شاالله.
در آسمان نینوا و در بین الحرمین آغاز می کنم سی و سه 

سالگی را، به شوق و تنفس در هوای اهالی کَرببَُلا...
برای عاقیت بخیری ام دعا و برای شادی روح برادرم، شهید 

غواص جواد شاعری فاتحه ای نثار و ایثار کنید.

خاطره

رضا شاعری

رئیس قوه قضائیه: 
پایان عمر مفسدان فرا رسیده است

رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: مفسدان بدانند پایان عمرشان 
فرا رسیده است و اجازه هیچ اقدامی به آنان داده نخواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سیدابراهیم رئیسی در دیدار 
با علما و روحانیون با اشاره به اینکه نظام ما بر چهار پایه 
نماز، زکات، امر به معروف و نهی از منکر بنا نهاده شده 
است، افزود: هاضمه نظام ما فسادپذیر نیست و مطلقا اجازه 
نخواهد داد فساد در هیچ کجا لانه کند. ما هم با تمام وجود 
اقتصادی،  قضایی،  اداری،  نظام  که  کرد  خواهیم  تلاش 

فرهنگی و سیاسی کشور آلوده به فساد نشود.
رئیس قوه قضائیه تاکید کرد: مفسدان بدانند پایان عمرشان 
فرا رسیده است و اجازه هیچ اقدامی به آنان داده نخواهد شد.
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نادر رضی

در فصل گذشته لیگ برتر بود که حرف و 
در  بندی  شرط  موضوع  مورد  در  حدیث 
بازیکن،  چند  البته  و  آمد  میان  به  فوتبال 
مربی و مدیر باشگاه نیز در این رابطه توسط 
مورد  و  شدند  بازداشت  صلاح  ذی  مراجع 
موآخذه قرار گرفتند. اما پس از اینکه رصدها 
در لیگ برتر به اوج رسید، مشخص شده که 
شرط بندی در فوتبال پایان نیافته بلکه به 
رقابت های فوتبال پایه منتقل شده است. 
تنها  عنوان  به  نیز  ویژن  تهران  خبرگزاری 
رسانه اختصاصی فوتبال پایه تهران، بارها به 
این موضوع پرداخت و با واکنش های بسیار 
زیادی مواجه شده است؛ اما افراد سودجو که 
فقط به دنبال منفعت خود و کسب مال از 
فراتر  را  پا  هستند،  نامشروع  های  روش 
افرادی می  اقدام به تهدید  گذاشته و حالا 
کنند که در راه مبارزه با شرط بندی اقدام می 
کنند. جالب اینجاست که این افراد سودجو 

وقاحت را به حدی رسانده اند که خیلی راحت 
از شماره موبایل های اختصاصی خود اقدام به 
تهدید افرادی که با آن ها همکاری نمی کنند، 
کرده اند و البته مراجع قضایی در صورت ورود 
به موضوع شرط بندی در فوتبال پایه تهران، 
می توانند به اسناد و مدارک محکمه پسندی 

در این مسیر برسند.
برق  تیم  مدیرفنی  دوست«،  فلاح  »مهران 
تهران و سردبیر سایت تهران ویژن، در گفت 
و گو با »دنیای هوادار«، در خصوص شرط 
بندی در فوتبال پایه تهران گفت:»مدت ها 
است که عزم خود را جزم کرده ایم تا با پدیده 
شرط بندی در فوتبال پایه مقابله کنیم. حتی 
فصل گذشته گزارش مستندی را تهیه کردیم 
و به برنامه ۹۰ فرستادیم که با واکنش های 

بسیاری از سوی اهالی فوتبال مواجه شد.«
ما  این گزارش  از  داد:»البته پس  ادامه  وی 
دست از مقابله با شرط بندی در فوتبال پایه 
بر نداشتیم و با قدرت بیشتر به کار خود ادامه 
دادیم. بارها و بارها نیز از سوی افراد مختلف 
تهدید شدیم و حتی برای ما پیغام فرستاده 
ادامه دهیم جواب  روند  این  به  اگر  که  اند 
سختی دریافت می کنیم ولی این تهدیدها 
نمی تواند مانعی در راه انجام وظیفه اطلاع 

رسانی ما شود.«

مهران فلاح دوست در ادامه افزود:»مسئولان 
حراست وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال و 
هیئت فوتبال به خوبی با شیوع پدیده شرط 
بندی واقف هستند و برای مبارزه با آن تلاش 
می کنند ولی مسئولان، مربیان و بازیکنان 
به سمت  و  باشند  مراقب  باید  هم  ها  تیم 
شرط  در  منفعت  کسب  برای  که  افرادی 
بندی به  طرف آن ها می آیند، باشند و به 

پیشنهادات آن ها توجه نکنند.«
مدیرفنی تیم برق تهران تصریح کرد:»به طور 

مثال اگر در جریان رقابت های فوتبال پایه 
سری به ورزشگاه باران بزنید متوجه می شوید 
که این ورزشگاه، جولانگاه شرط بندها شده 
و به طور کا فوتبال پایه جولانگاه این افراد 
شده و باید با این پدیده مقابله شدید شود. 
حالا در شرایطی هستیم که نتایج فوتبال پایه، 
در خارج از زمین فوتبال رقم می خورد. البته 
برخی بازیکنان هم به دلیل درآمد پایین و 
کسب سرمایه به سمت شرط بندها می روند 

که جای تاسف دارد.«

گزارشی تکان دهنده از فساد  در فوتبال پایه تهران؛ 

فلاح دوست: فوتبال پایه جولانگاه 
شرط بندها شده است!

امام جمعه فردیس:
عبور از مشکلات اقتصادی به کار 

جهادی نیاز دارد

و  تنگناها  از  کشوری  اگر  گفت:  فردیس  جمعه  امام 
مشکلات اقتصادی عبور کند به کار جهادی نیازمند است.

اکبر  علی  الاسلام  حجت  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ایمانی در خطبه های این هفته نماز جمعه فردیس  با 
اشاره به دیدار گروه های اردوی جهادی با مقام معظم 
رهبری افزود: کار جهادی یک کار برخاسته از ایمان است 

و انسان همه ظرفیت خود را پای کار بگذارد.
وی اضافه کرد: باید تلاش شود تا شعار خدمت رسانی به 
محرومان در جامعه همگانی شود و منحصر به گروههای 

جهای نباشد.
وی گفت: در بروکراسی اداری کار امروز را به فردا می 
اندازند تا روزی را به شب برسانند اینکه حقوقی گرفته 
باشد بعضی از مسئولان شهرستان همینطوری هستند 
قدمی برای مردم برنمی دارند اسم آن کار جهادی نیست.

ایمانی در بخش دیگری از سخنان خود به دیدار هیئت 
یمنی با رهبر معظم انقلاب اشاره و اظهار داشت: مبارزان 
جبهه مقاومت ، ولایت رهبر معظم انقلاب را در ادامه خط 

پیامبر اسلام و امیرالمومنین)ع( می دانند.
امام جمعه فردیس به 2۶ مرداد، سالروز آغاز بازگشت 
افراز به میهن اسلامی اشاره کرد و گفت:  آزادگان سر 
با  آنان  که  چرا  دارند  ما  گردن  بر  زیادی  آزادگان حق 
تحمل رنج اسارت، ثبات قدم و استقامت خود را در دفاع 

از انقلاب و نظام و میهن به نمایش گذاشتند.
و  تهدیدها   ، ها  تحریم  مقابل  در  وقتی  افزود:  ایمانی 
فشارهای غربی ها ایستادگی کردیم و حرف دولت،ملت 
و رهبری یکی شد در مقابل آمریکاییها و غربی ها منفعل 

نشدیم.
خطیب جمعه فردیس اظهار داشت: وقتی پایبندی به 
نظام نشان دادیم امروز غربی ها اعلام می کنند دیگر 
تحریم آمریکا خیلی بر کشور ایران اثری ندارد و آمریکایی 

ها نمی توانند برگ برنده داشته باشند.
وی افزود: زیرا تمام تلاش ترامپ این بود برای انتخابات 
سال 2۰2۰ برگ برنده ای داشته باشد و مسئله ایران و 
کره شمالی را حل کرده باشد بتواند سیاست ها را اعمال 
کند ملت ایران مقاومت دارد و مقاومتی که در کشورهای 
سوریه، یمن و لبنان و عراق جواب داده است آمریکایی 
ها و غربی ها در مقابل این مقاومت مجبورند کوتاه بیایند.

ایمانی افزود: در ائتلافی که آمریکایی ها تشکیل دادند که 
ایران نتواند تنگه هرمز را ببندد و غربی ها عقب نشینی 
کردند تنها کشوری که اعلان آمادگی کرد اسرائیل است.

وی معتقد است که مقاومت کشور ایران قطعا جواب می 
دهد و دشمنان در این منطقه نابود خواهند شد و ملت 

یمن، فلسطین به زودی شاهد پیروزی خواهند بود.
وی با بیان اینکه طرح های آمریکا تا به امروز با شکست 
مواجه شده است ، خاطر نشان کرد: به طور یقین طرح 
های آینده اش هم همچون معامله قرن و دیگر بحث هایی 
که منطقه پیگیری می کند با شکست مواجه خواهند شد.

امام جمعه فردیس گفت: مقام معظم رهبری فرمودند 
آنها در طرح خاورمیانه بزرگ می خواستند یمن ،سوریه 
و عراق را تجزیه کنند تا به امروز موفق به این کار نشدند 
و آمریکایی ها در تمام سیاست های خود در آینده با 

شکست مواجه خواهند شد.

خبر

دادستان  معاون  شهریاری،  محمد  قاضی 
تهران و سرپرست دادسرای جنایی در پستی 
از  قبل  را  نجفی  نوشت:»من  اینستاگرامی 
هزار  اول سال  بار  دیدم.  بار  دو  قتل  ارتکاب 
و سیصد و هفتاد و چند بود که ایشان وزیر 
آموزش و پرورش بودند و من هنوز به کسوت 

قضاوت در نیامده بودم که ایشان را به صورت 
دانشگاه  مسجد  اعتکاف  مراسم  در  اتفاقی 
به  دیدم.  آزادی  خیابان  در  شریف  صنعتی 
صورت ناشناس آمده بود و من بیست و چند 
ساله بودم که محل استقرارم در کنار ایشان بود. 
فردی مذهبی و متدین. با یکی از دوستان بودم. 

می خواستیم با او شوخی کنیم و نصف شب به 
سمتش بالش پرتاب کنیم. اما نکردیم. این هم 
از چرخش روزگار بود که ایشان را آنجا دیدم. 
نمی دانستم که یک روز باید به عنوان متهم 
به قتل در دادسرا ببینمش و من هم یکی از 
قضات پرونده او باشم. دومین بار سال ۱۳۹۶ 

بود. زمانی که ساختمان برق حرارتی واقع در 
میدان ولیعصر )عج( در آتش می سوخت. 4۰ 
ساعت از اقدامات آتش نشانی گذشته بود و هنوز 
آتش خاموش نشده بود. تمام ساکنین اطراف 
را شب گذشته با دستور قضایی و کمک پلیس 
تخلیه کردیم. مسئولان قضایی و اجرایی مثل 
دادستان وقت، رئیس و اعضای شورای شهر، 
نمایندگان مجلس و ... در محل بودند تا آتش 
را تعیین تکلیف کنند. نجفی شهردار تهران 
بود و ایشان هم آمده بود. جلسه در هتل کنار 
ساختمان تشکیل شد. هر کس نظری می داد. 
با  از شنیدن گزارش های تیم ها،  ایشان پس 
توجه به موضوع پلاسکو که قبل از آن بود تا 
متوجه شدند من آنجا هستم گفتند هر چه 
ایشان گفت را گوش کنید. من به ایشان گفتم 
من متخصص نیستم اما اقدامات آتش نشانی 
اشتباه است و الا باید در این 4۰ ساعت آتش 
خاموش می شد. ما باید با فوم خاموش کنیم. 
البته این حرف کارشناسان انتخابی من بود. 
می گوید  قاضی  چه  هر  گفتند  نجفی  دکتر 
دخالت  آتش نشانی  شود.  انجام  باید  همان 
نکند. با دستور ایشان و دستور قضایی من و با 
ریختن فوم، آتش در کمتر از ۵ ساعت خاموش 
شد. مدیریت، تدبیر و کاردانی ایشان را در آن 
صحنه دیدم. با حضورش و سپردن کار به من 
و کارشناسان، آتش خاموش شد و پلاسکوی 

دوم اتفاق نیفتاد.«

روایت ناگفته سرپرست دادسرای جنایی درباره محمدعلی نجفی
اینستاهوادار
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روزنامه

5 اقتصادی

ارزش اقتصاد یک کشور در دنیا با افزایش 
و  مذکور  کشور  تولیدی  کالای  ارزش 
خدماتی که توسط  اقتصاد آن کشور ارائه 
می شود ارزیابی می گردد. امید است پس 
از حل مشکلات عدیده سیاسی با دنیا از 
روش های مسالمت آمیز و پیوستن به 
ایده در راستای  بهترین  جامعه جهانی 
با  ایران  کساد  و  مریض  اقتصاد  درمان 
های  کشور  اقتصادی  الگوی  از  پیروی 
پیشرو در این زمینه نظیر ژاپن، آلمان و... 
را سرلوحه برنامه های اقتصادی خودمان 
قرار دهیم. در عصر ما فرصتی برای آزمون 
و خطا وجود نداشته و باید از تجربیات 
و متدهای گران بها کارشناسان اقتصادی 
کشورهای مذکور جهت رشد اقتصادی 
مواهب  از  انباشته  که  عزیزمان  میهن 
طبیعی  و ذخائر ملی است بهره لازم را 
ببریم. در ادامه مطالبی در مورد الگوهای 

ارائه  مهم  این  بهای  و  اقتصادی  رشد 
می گردند که امید است در آینده نزدیک 
مورد توجه و عنایت مسئولان محترم این 

حوزه قرار گیرند.

به طور کلی 4 نوع الگوی عمده رشد 
اقتصادی وجود دارد:

»چرخه  توسعه و ورشکستگی کسب 
و کارها«، اگر رشد اقتصادی با سرعت 
زیاد صورت پذیرد و سبب تورم گردد، در 
این صورت سطح رشد اقتصادی حاصل 
شده ناپایدار خواهد بود که این امر می 
تواند آن اقتصاد را به چیزی شبیه به رکود 
بزرگ اقتصادی سال 2۰۰8 ببرد، اگرچه 
این نوع رشد اقتصادی در چرخه کسب و 

کارها معمول است.
کشورهای  اقتصاد  محور«،  »صادرات 
صادرات  اقتصادی  الگوی  چین  و  ژاپن 
محور را تجربه نموده اند و مشخصا دلیل 
این امر داشتن صادرات بیشتر از واردات 

می باشد.
»مصرف کنندگان«، اقتصاد کشور آمریکا 
وابسته به مصرف کنندگانی است که برای 
کالاهای تولید آمریکا هزینه کرده و سبب 
تحریک رشد اقتصادی کشور مذکور می 

گردند.

»صادرات ذخائر ملی«، اقتصادهایی در 
جهان وجود دارند که وابسته به صادرات 
ذخائر ملی و مواهب طبیعی خود مانند 
برای مثال  نفت و سنگ آهن هستند. 
کشور عربستان صعودی بدلیل صادرات 
نفت اقتصاد پر برکتی را تجربه می نماید. 
کالایی  چنین  به  بودن  وابسته  اگرچه 
زمانی که قیمت های نفت و فرآورده های 

مرتبط با آن افت می نمایند می تواند 
سبب ایجاد مشکلاتی گردند، مخصوصا 
اگر صنایع کوچک و بزرگ دیگری جهت 

حمایت از آن وجود نداشته باشند.
حال که با الگوهای عمده رشد اقتصادی 
آشنا گشتیم بد نیست تا با هزینه های 
رشد اقتصادی نیز  آشَنا گردیم. به طور 
رشد  با  مرتبط  عمده  مشکل   2 کلی 

اقتصادی بی برنامه وجود دارد.
»هزینه های محیط زیستی«، آلودگی ها 
و سایر پسماندهای منفی جزء لاینفک 
افزایش تولید و رشد اقتصادی هستند. 
رشد اقتصادی و محیط زیست در اقتصاد 
ارتباط  یکدیگر  با  سریع،  رشد  با  های 

معکوس دارند.
»ایجاد نابرابری در اقشار جامعه«، رشد 

نابرابری  افزایش  سبب  اغلب  اقتصادی 
نابرابری  متعاقبا  و  اقشار  اقتصادی 
اجتماعی می گردد. آن هایی که درگیر 
یا مرتبط با بخش تولید در اقتصاد نیستند 
پشت سر گذاشته و فراموش می گردند 
که به طور معمول در جوامع صنعتی، 
این  در  اقشار  همه  از  بیش  روستاییان 

راستا آسیب می بینند.

» اقتصاد«؛  عاملی برای رشد یا فروپاشی؟

در  مسکن  نرخ  رشد  که  وجودی  با 
شهرهای اطراف پایتخت معمولا با فاصله 
زمانی از این کلانشهر رخ می دهد، طی 
برخی  در  مسکن  نرخ  اخیر  سال  یک 
درصد   ۵۰۰ تا  تهران  اطراف  مناطق 

افزایش داشته است.
 ۵۰۰ حدود  پردیس  در  مسکن  نرخ 
و  درصد   2۰۰ حدود  پرند  در  درصد، 
در هشتگرد ۱۰۰ تا ۱۵۰ درصد نسبت 
به قبل از نوسانات بازار مسکن افزایش 
یافته که در مواردی از میانگین رشد نرخ 
مسکن تهران نیز فراتر رفته است. البته 
نرخ خانه در تهران نسبت به سال ۱۳۹۵ 
بالغ بر 2۱۵ درصد رشد کرده و شواهد 

گویای توقف رشد نرخ در کلانشهر تهران 
است. با لحاظ این واقعیت که معمولا 
رشد نرخ در شهرهای اطراف پایتخت 
با فاصله زمانی از شهر مادر رخ می دهد، 
می توان نتیجه گیری کرد که نرخ مسکن 
در دو شهر پرند و هشتگرد معقول است 

اما در پردیس حباب دارد.

پردیس از 1۵0 تا 600 میلیون تومان
درحال حاضر محدوده نرخ مسکن مهر در 
پرند با توجه به زمان تحویل آن بین 8۵ 
تا 2۰۰ میلیون تومان است؛ در حالی که 
حدود یک سال و نیم قبل سقف قیمت ها 
تا ۷۰ میلیون تومان بود. در هشتگرد نیز 

هم اکنون نرخ واحدهای معمولی مسکن 
مهر بین ۷۰ تا ۱۷۰ میلیون تومان است 
به  متراژ  بزرگ  واحدهای  بعضی  در  و 
بیش از 2۰۰ میلیون تومان می رسد. این 
ارقام تا حدود یک سال قبل ۳۰ تا ۶۰ 
میلیون تومان بود. در پردیس اما وضعیت 
متفاوت است. با این که بعد از ایجاد حباب 
قیمتی در پردیس، طی هفته های اخیر 
و  گرفته  خود  به  نزولی  روند  قیمت ها 
میلیون   ۵۰۰ بالای  نرخ های  از  دیگر 
تومان خبری نیست، هم اکنون بر اساس 
متراژ، موقعیت و زمان تحویل، قیمت ها از 
۱۵۰ میلیون تا ۶۰۰ میلیون تومان است؛ 
در حالی که حدود دو سال پیش رقم ها 

۶۰ تا ۱۰۰ میلیون تومان بود.
در فاز ۱۱ پردیس شروع نرخ واحدهای 
یک سال تحویل از ۱۶۰ میلیون تومان، 
 2۰۰ از  تحویل  ماه  شش  واحدهای 
میلیون تومان تا ۳4۰ میلیون به اضافه 
است.  بانکی  وام  تومان  میلیون   4۰
 4۵۰ تا   2۵۰ هم  تحویلی  واحدهای 
می شود.  قیمت گذاری  تومان  میلیون 
به ۶۰۰  نرخ  مواردی  در  نیز  فاز 8  در 
به  توجه  با  می رسد.  تومان  میلیون 
تکمیل  و  تهران  به  پردیس  نزدیکی 
زیرساخت های این شهر طی یک سال 
اخیر تقاضا برای مسکن آن افزایش یافت 

که به رشد نرخ منجر شد.
با این حال در ماه های گذشته بسیاری از 
اقشار مجبور شدند به دلیل فاصله قیمتی 
کلانشهرهای  در  مسکن  نرخ  بین  که 
تهران و کرج با مجموعه شهرهای اطراف 
آنها وجود ایجاد شده به شهرهای اقماری 
میدانی  بررسی های  کنند.  مهاجرت 
حاکی از آن است طی یک سال اخیر 
جمعیت بعضی از شهرهای اطراف تهران 
و کرج به طور محسوسی افزایش یافته 

است.
رشد نرخ خانه در کلانشهرها تاثیر خود 
را بر افزایش نرخ مسکن مهر نیز گذاشته 
است. با وجودی که ۵۵ هزار و ۹۹ واحد 
کشور  در  متقاضی  بدون  مهر  مسکن 
وجود دارد که یکی از دلایل آن به نبود 
خدمات و زیرساخت ها مربوط می شود، 
اما بخشی از این خالی ماندن از پایین 

بودن توان متقاضیان نشات می گیرد. به 
طور مثال در خوزستان ۷۰۰۰ مسکن 
مهر فاقد تقاضا است که به گفته مدیرکل 
دفتر سرمایه گذاری و اقتصاد مسکن، به 
دلیل عدم نیاز نیست، بلکه رشد نامناسب 
تورم موجب شده تسهیلات موجود نیز 

پاسخگوی قدرت خرید مردم نباشد.

آمار مسکن مهر بدون متقاضی 
نصف شد

تقاضای مسکن  تعداد واحدهای بدون 
مهر در شهریورماه سال ۱۳۹۶ بالغ بر 
۱۱۰ هزار مورد بود. این در حالی است 
که دولت روحانی شروطی را که دولت 
گذشته برای تحویل مسکن مهر گذاشته 
بود برداشت و قوانین تسهیل شده بود، 
تا  نگرفت.  صورت  زیادی  استقبال  اما 
این که از اواخر سال ۱۳۹۶ نرخ مسکن 
خود  به  صعودی  روند  کلانشهرها  در 
گرفت و متقاضی برای خرید مسکن در 
شهرهای اطراف افزایش پیدا کرد. حالا 
بدون  واحدهای  تعداد  سال  دو  از  بعد 
رسیده  نصف  به  مهر  مسکن  مشتری 

است.
طبق آخرین آمار از مجموع دو میلیون و 
2۰۳ هزار و ۷۶ واحد مسکن مهر، یک 
میلیون و 8۳4 هزار و 4۳2 واحد تحویل 
شده و ۳۶8 هزار و ۶44 واحد باقیمانده 
است. کل واحدهای آماده تحویل فاقد 
 ۶2۶ و  هزار   ۱۶۵ زیربنایی  خدمات 
مشکلات  دارای  واحدهای  کل  واحد، 

حقوقی شامل ۹۱ هزار و ۵۶۱ واحد، کل 
واحدهای فاقد متقاضی ۵۵ هزار و ۹۹ 
واحد و کل واحدهای باقیمانده در تعهد 
دولت شامل ۵۶ هزار و 4۳8 واحد است. 
حسن روحانی، رئیس جمهور دستور داده 
که مسکن مهر تا پایان امسال به اتمام 

برسد.
جمعاً  کرج  و  تهران  شهری  مجموعه 
دارای ۵8 شهر هستند. طبق سرشماری 
هشت  تهران  شهر  جمعیت   ۱۳۹۵
میلیون و ۶۹۳ هزار نفر و جمعیت کرج 
یک میلیون و ۵۹2 هزار نفر اعلام شده 
است. نکته جالب این که بین سال های 
۱۳۹۰ تا ۱۳۹۵ جمعیت کرج 22 هزار 
نفر کاهش یافته است. پس از این دو 
شهرهای  پرجمعیت ترین  شهر،  کلان 
اطراف به ترتیب اسلامشهر دارای 448 
هزار نفر، شهریار ۳۰۹ هزار نفر، قدس 
نفر،  هزار   28۱ ملارد  نفر،  هزار   ۳۰۹
گلستان 2۳۹ هزار نفر، پاکدشت 2۳۶ 
هزار نفر و قرچک 2۳۱ هزار نفر هستند.

جهش  با  که  گذشته  سال  اسفندماه 
سنگین نرخ مسکن در تهران، لواسان 
پاکدشت،  در  شدیم،  مواجه  کرج  و 
ورامین، قرچک، پرند، هشتگرد، فردیس، 
ملارد و حتی بعضی مناطق اسلامشهر 
می شد با بودجه بین ۵۰ تا ۱۰۰ میلیون 
تومان آپارتمان یا خانه حیاط دار قدیمی 
خریداری کرد. اما شواهد گویای آن است 
که طی پنج ماه اخیر در این مناطق نیز 

قیمت ها روند صعودی داشته است.

قیمت مسکن در اطراف تهران چه وضعیتی دارد؟
بحث روز

وحید  نجاتی
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 برای مقدمه فکر می کنم جالب باشد 
که مخاطبان بدانند  نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی 
شود« چندمین اثرتان در مقام بازیگر/کارگردان تئاتر 

است؟ 
نزدیک به شش سال است که به صورت مستمر در تئاتر 
فعالیت می کنم و تجاربی هم در زمینه ساخت فیلم کوتاه 

و حضور در سینما و... داشته ام.

 تحصیلاتتان در چه زمینه ای است؟ به 
فیلم کوتاه اشاره کردی؛ کارگردانی فیلم را به عنوان یک 

هدف جدی دنبال می کنی؟ 
از  پس  ام؛  خوانده  معماری  آکادمیک  صورت  به  من 
فیلم کوتاه »چهارپایه« و چند تجربه دیگر، »شیر گرم« 
نخستین فیلم کوتاهم بود که تا حد امکان به صورت 
حرفه ای و جدی مراحل ساخت را گذراند و پس از آن 
فیلم کوتاه »برچسب« را مشترکا با خودت )می خندد( 
به روی  ام  ساختیم؛ در حال حاضر هم تمرکز اصلی 
اجراهای نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی شود« است که 
پس از آن نگارش فیلمنامه فیلم کوتاه بعدی ام را آغاز 

می کنم.

 »ریچارد سوم اجرا نمی شود« از کجا 
آمد؟ چه شد که برای بازی در این نمایش آماده شدی.

این نمایش برای اولین بار در جشنواره تئاتر اشتراک با 
بازیگران آموزشگاهی توسط اجرا شد و به دلیل استقبال 
بسیار زیادی که در آن زمان از این نمایش و طراحی اش 
به عمل آمد این گروه که در راس آن آقای صادقپور حضور 
داشت، تصمیم گرفته شد تا گسترش یابد و به صورت 
جدی تر به اجرای عموم برسد؛ ما نزدیک به یک سال به 
صورت تقریبا مداوم تمرین کردیم و تک تک اعضای این 

نمایش با وسواس برای آن وقت گذاشته اند.

شده  صرف  زمان  به  توجه  با  پس   
احتمالا بودجه سنگینی هم به آن اختصاص داده شده.

شاید عبارت »یکسال تمرین« باعث شده تا به این فکر 
بیفتی، اما صادقانه باید بگویم که در این کار همه چیز یک 
جورایی با دست خالی و صرفا با توانمندی های بچه های 
گروه و یا به عبارتی با کمترین امکانات و بیشترین عشق و 

همدلی به ثمر رسیده است. 

 چه چیزی در این متن باعث شد تا 
بازی در این نمایش را بپذیری؟ علاقه ات به کاراکتر 

»ریچارد سوم« یا صرفا رفاقتت با کارگردان؟
ترکیب از همه این ها. از رفاقت با کارگردان کار گرفته 
تا علاقه ای که به این متن داشتم. شخصا علاقه زیادی 
به طراحی و فضاسازی کارگردانِ کار داشتم. من معتقدم 
فارغ از فرم سوررئال و لحن اثر، محتوای آن به لحاظ 
اجتماعی و هنری حرف روز جامعه هنری ماست؛ نکته 
دوم شناختی بود که از »شایان صادقپور« داشتم که با 
توجه به هوش ذاتی و انرژی سرشاری که از او سراغ 
داشتم، ایمان داشتم که با پشتکارش این اثر بالاخره به 

اجرا خواهد رسید.

 چه عاملی باعث شده تا فکر کنی این 
نمایش حرف روز و مهمی دارد؟

به هر جهت خودت هم مطلعی که چه در ایران و چه در 
خارج از کشور بارها و بارها اتفاق افتاده که هر هنرمندی 

بخش مهمی از کیفیت و خروجی اثرش را در پروسه تولید 
به گردن »سیستم« بیاندازد؛ در واقع آن ها درست یا غلط 
معتقدند که به علت ممیزی و... آثارشان دستخوش تغییر 
شده و به همین دلیل این اثر حرف بسیار روز و مهمی در 

حوزه فرهنگ و هنر خصوصا در کشور ما دارد.

 برایم جالب است که بیشتر در مورد 
رسیدنت به نقش »ریچارد سوم« بگویی.

من با این نقش ارتباط زیادی برقرار کردم و برایم بسیار 
چالش برانگیز بود؛ چرا که ریسک و خطر زیادی داشت. 
فرم این کار طوری است که به خاطر بازی ها اغراق شده 
مرز باریکی دارد میان اجرای درست و ضعیف که اگر 
این مرز رعایت نشود کار به راحتی زمین می خورد و 
اگر هم خوب در بیاید و فضای مالیخولیایی آن به میزان 
انعطاف و جذابیت  دقیق و درستی به صحنه برسد 
زیادی از این کار درخواهد آمد که فکر می کنم مخاطب 
را هم تا انتها با خود همراه خواهد کرد. من نقش ریچارد 
را بازی نمی کنم، نقش بازیگری را بازی می کنم که در 
نمایشی از »مایرهولد« نقش ریچارد را بازی می کند؛ 
پس من ریچارد سومی که در تاریخ بوده نیستم، من 
ام که مایرهولد در صحنه می  مرزی بین ریچاردی 
خواهد و ریچاردی که »حکومت« از نمایشنامه نویس و 
کارگردان انتظار دارد؛ به همین دلیل این نقش برای من 

بسیار سخت، چالش برانگیز و جذاب بود.

متفاوت  و  سوررئال  فضای  از   
بازخوردهای مخاطبان  از  »ریچارد...« گفتی؛ خودت 

راضی هستی؟ 
تماشاچی باید بداند که پیش از تماشای یک نمایش 
به سراغ چه اثری می رود تا از آن لذت ببرد. در واقع 
»ذهنیت« مهم است. چرا که »ریچارد...« براساس یک 
»ذهنیت« روایت می شود و صحنه ما همان صحنه 
ای است که مایرهولد تلاش کرد تا ریچارد سوم را به 
روی آن ببرد که هرگز هم موفق نشد؛ اگر تماشاچی 
انتظار یک اثر رئال و اجتماعی داشته باشد آن را پس 
خواهد زد، چرا که صحنه و فضای فعلی آن به لحاظ 
فرم همخوانی آنچنانی با امروز ما ندارد، اما محیط، 
محتوا، آدم ها و... همان است. بازخوردها تا کنون مثبت 
بوده اما حقیقتا نمی دانم که چه میزان از آن با واقعیت 
منطبق است و چه میزان مربوط به لطف دوستان؛ 
همان طور که پیش تر هم اشاره کردم، ما شکلی از 
اجرا را انتخاب کردیم که ریتم روتینی ندارد و سبک 
خاصی است؛ به همین جهت، فکر می کنم که حد 
وسطی نداشته باشد، ممکن است خیلی ها آن را بسیار 
دوست داشته باشند، عده ای هم بدشان بیاید! )پس از 
کمی مکث( البته ناگفته نماند که همه این ها زمانی 
پذیرفتنی است که مخاطب اثر را از ما بپذیرد؛ آن را 
بفهمد و دوست داشته باشد. چرا که اساسا معتقدم هنر 

بی مخاطب اصلا هنر نیست!

 سخن پایانی؟
را  بتواند خودش  که  ام  تماشاگری  انتظار  در  همیشه 
حرف ها و سلیقه من وقف دهد تا اینکه من خودم را 
از مخاطبان همگونم کنم؛ من  با سلیقه عده کثیری 
دهد،  رخ  بوده  مدنظرمان  که  اقبالی  اگر  که  مطمئنم 
پروژه های بعدی این گروه آثاری است که بیش از پیش 

تماشاگر را غافلگیر خواهد کرد.

»آرمین همتی« بازیگر نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی شود« در گفتگو با »دنیای هوادار« :

نقش »ریچارد سوم«  برایم  بسیار چالش برانگیز و جذاب بود
همیشه در انتظار تماشاگری ام که خودش را با حرف ها و سلیقه من وقف دهد تا اینکه من خودم را

با سلیقه عده کثیری از مخاطبان همگون کنم

نمایش »ریچارد سوم اجرا نمی شود« نوشته »ماتئی 
این  صادقپور«  »شایان  کارگردانی  به  یک«  ویسنی 
روزها در تماشاخانه ایران تماشا به روی صحنه رفته 
از اجرای آن می گذرد  اندک زمانی که  و در همین 
)پنج شب گذشته( موفق شده تا مخاطبان خاص اش 
راضی از تماشاخانه به بیرون بفرستد؛ در این نمایش 
که بنا به اطلاعات رسیده از عواملش حدود یکسال 
از تمرینات آن تا مرحله آماده سازی برای اجرا می گذرد، »حسین سلیمی«، 
»آرمین همتی«، »آسمان انصاری«، »هانیه فرهادپور«، »امید حیدری« ،»فاطمه 
توانا«، »خشایار نظامی پور«، »فرزانه حائری« و »سپهر رضایی« ایفای نقش می 
کنند. گفتنی است که این نمایش در یک فضایی متفاوت و با شیوه اجرایی و 
کارگردانی خاص هر شب ساعت 21 تا پایان مردادماه به روی صحنه خواهد 
رفت؛ به همین جهت، گفتگویی با »آرمین همتی« بازیگر نقش »ریچارد سوم« 

در این نمایش داشتیم که خواندن آن خالی از لطف نخواهد بود.

مهدی تیموری

دن
 تم

ون
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 صادقانه باید بگویم 
که در این کار همه 

چیز یک جورایی با 
دست خالی و صرفا 

با توانمندی های 
بچه های گروه 

و یا به عبارتی با 
کمترین  امکانات 
و بیشترین عشق 

و همدلی به ثمر 
رسیده است ...

معتقدم فارغ از فرم 
سوررئال و لحن اثر، 

محتوای نمایش به 
لحاظ اجتماعی و 
هنری حرف روز 

جامعه هنری ماست
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روزنامه

7 اجتماعی

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز  
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک فردیس 

هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی
 برابر رای شماره ۱۳۹8۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۱۵44هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای عبدالرضا معظمی گودرزی فرزند منصور بشماره 
شناسنامه ۱248 صادره از اشترینان در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۳4۰متر مربع پلاک ۶4۵فرعی از ۱۶۳اصلی 
واقع در فردیس کانال غربی ۱2متری طالقانی ک بنفشه پلاک 8طبقه همکف خریداری از مالک رسمی روبیک نظر سیمونیان محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می تونند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذرسید ، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۱۶24.
محمد سلیمانی - رئیس ثبت اسناد واملاک  

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز  
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک فردیس 

هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی
 برابر رای شماره ۱۳۹8۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۱۵4۵هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حسین منتظری فرزند صمد  بشماره شناسنامه 
8۷4۶  صادره ااز تهران درسه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 2۱2/۵۰مترمربع پلاک 2۰۰4 فرعی از 
۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خیابان قریشی خ خیام غربی ک مطهری پ ۱2خریداری از مالک رسمی منوچهرغیاثی محرز گردیده است 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی 
اعتراضی داشته باشند می تونند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذرسید ، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۱۶2۰.
محمد سلیمانی - رئیس ثبت اسناد واملاک

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز  
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک فردیس 

هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی
 برابر رای شماره ۱۳۹8۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۱۵4۶هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم معصومه حسین زاده فرزند رمضانعلی  بشماره 
شناسنامه ۱۹۳۰  صادره ااز تهران درسه دانگ مشاع ازششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 2۱2/۵۰مترمربع پلاک 2۰۰4 
فرعی از ۱۶۳ اصلی واقع در فردیس خیابان قریشی خ خیام غربی ک مطهری پ ۱2خریداری از مالک رسمی منوچهرغیاثی محرز گردیده 
است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می تونند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذرسید ، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 

وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۱۶۱۹.
محمد سلیمانی - رئیس ثبت اسناد واملاک  

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز  
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک فردیس 

هیات موضوع قانون تغیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی 

آگهی موضوع ماده ۳قانون وماده ۱۳ آئین نامه تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی
 برابر رای شماره ۱۳۹۷۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰4۷4۱و رای اصلاحی بشماره ۱۳۹8۶۰۳۳۱۰۱۰۰۰۱۵۷2هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سندرسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مراد علی علیپور 
منزه فرزندغلامعلی  بشماره شناسنامه ۱2۹۹۱کد ملی ۰۰۶۰۰۱۷۳۷۶ صادره از کرمانشاه درششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به   یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۷8/۶۰مترمربع پلاک 4۰8۶2 فرعی از ۱۶2 اصلی واقع درکرج رزکان خیابان شهید آخوندی خیابان شهید 
بازوبندی پلاک ۹ خریدار از مالک رسمی احمد کریمی رزکانی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می تونند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذرسید ، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم 

نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. ۱۶2۵.
محمد سلیمانی - رئیس ثبت اسناد واملاک  

پوریا  حمیدی

تیم ملی والیبال جوانان ایران به دلیل 
کسب عنوان قهرمانی جهان در صدر 
قرار  المللی  بین  فدراسیون  رنکینگ 
گرفت تا همانند تیم زیر ۱۹ سال اول 

تیم های دنیا باشد.

تیم ایران ۱۰۰ امتیاز به خاطر قهرمانی 
دنیا در منامه بحرین به ۳۰ امتیاز اولی 
در قاره کهن افزود و چهار پله صعود 

کرد.
این حسن و مزایا قهرمانی هاست که 
موقعیت بین المللی کشورها را ارتقاء 
مسابقات  در  درخشش  و  بخشد  می 
و  عالی  بازخوردهای  سوای  منامه 
به  ایران  رسیدن  سبب  ای  منطقه 
صدر رنکینگ شده است. پیش تر که 
بندی  رده  در  ها  رده  همه  مسابقات 
کلی جهانی تیم های جهان محاسبه 
می شد، در بخش جوانان به تیم اول 

۵۰ امتیاز تعلق می گرفت ولی با جدا 
سازی رتبه بندی ها نحوه امتیازدهی 
نیز تغییر پیدا کرده است. اما باید یادآور 
زیر ۱۹  مسابقات  در  ایران  که  شویم 
سال دنیا نیز پیشتاز است، نوجوانان ما 
که هم اینک راهی تونس شده اند و از 
روز 2۷ مرداد پای در رکاب رقابت ها 
می گذارند، اگر بتوانند از مقام قهرمانی 
دوره قبل خود دفاع کنند هم چنان 
در صدر باقی خواهند بود اما در بخش 
امتیاز   ۱۶۱ با  ایران  تیم  بزرگسالان 
رده  اعلام  منتظر  باید  و  است  هشتم 

بندی جدید بود.

 ۳۱۵ با  برزیل  بزرگسالان  بخش  در 
امتیاز، آمریکا با ۳۰۰ و ایتالیا با 2۶۶ 

امتیاز صدرنشینان به شمار می آیند.
در بانوان صربستان با ۳22 امتیاز تیم 
اول دنیاست و در حالی که بانوان چین 
با 22۰ امتیاز دوم و ژآپن با ۱۹۰ امتیاز 
هنوز  ایران  زنان  تیم  هستند.  ششم 
نتوانسته خود را به جمع 2۰ تیم برتر 

دنیا برساند.
رده  مسابقات  در  نماند  ناگفته 
المپیک   ،۱۰۰ ورلدکاپ  بزرگسالان 
۱۰۰ و قهرمانی جهان مسابقات ۱۰۰ 

امتیازی محسوب می شوند.

جوانان ایران در صدر رنکینگ والیبال جهان

رئیس اتاق بازرگانی البرز گفت: امروز ۱۵ 
میلیون دانش آموخته لیسانس به بالا داریم 
و مشکل کارگر نداریم، مشکل ما تامین کار 
برای این تعداد دانش آموخته و کارگر است 

که دانش و مهارت دارند ولی کار ندارند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسنا، 
رحیم بنامولایی شامگاه چهارشنبه 2۳ 
مرداد در همایش تجلیل از مدیران تلاشگر 
البرز گفت: جایزه صادراتی و یارانه باید به 
کسانی تعلق بگیرد که خارج از رانت، حقه 
بازی و باندبازی دروزاه های دنیا را برای ما 

باز می کنند.
وی با تاکید بر ضرورت تعامل بخش های 
از  یکی  داد:  توضیح  اقتصاد  مختلف 

تشکل های  که  اینجاست  ما  مشکلات 
اقتصادی اعتقاد چندانی به کار گروهی 
ندارند و همین امر باعث می شود از قدرت 
اقتصاد  مختلف  بخش های  افزایی  هم 

محروم شویم.
بنا مولایی با اشاره به تاکید مسئولان ارشد 
نظام بر حمایت هر چه بیشتر از بخش 
خصوصی اظهار داشت: معاون اول رییس 
جمهوری اشاره کرد که اگر موضوعی بدون 
مشورت با بخش خصوصی نهایی شد از 
ورود آن به هیات دولت جلوگیری شود و 
این نشان دهنده حمایت از تشکل ها، خرد 

جمعی و تشکل گرایی است.
سنگ  برخی  به  ادامه  در  مولایی  بنا 

اندازی های بانک مرکزی که صادرات را 
با مشکل مواجه کرده اشاره کرد و افزود: 
سال گذشته شاهد سنگ اندازی زیادی 
در مسیر توسعه صادرات از سوی بانک 
مرکزی بودیم و ابلاغ بخشنامه های متعدد 
از سوی این بانک بسیاری از واحدهای 

صادراتی را با مشکل مواجه کرد.
رئیس اتاق بازرگانی البرز با اشاره به اثرات 
تحریم های اقتصادی در بخش تولید تصریح 
کرد: در شرایط بد اقتصادی مکلفیم هر کدام 
در حد توان مشکلی از راه تولید برداریم که 
به رونق تولید و اقتصاد و حفظ اشتغال و 
کاستن از ناهنجاری های جامعه کمک کند.

وی با اشاره به اینکه راه های درآمدزایی 

بدون دردسر در کشور زیاد است؛ اظهار 
کرد: باید دست کسانی را که سفره تولید 
را گسترده می کنند بوسید و بدون سنگ 

اندازی از آنها حمایت کنیم.
حمایت  ضرورت  به  ادامه  در  بنامولایی 
تامین  سازمان  دارایی،  و  اقتصاد  وزارت 
اجتماعی و دیگر دستگاه های دولتی اشاره 
کرد و گفت: همه مسئولیت ها نباید به 

گرده تولید گذاشته شود.
پول  ارزش  روزانه  افت  از  گلایه  با  وی 
کشور توضیح داد: شب می خوابیم و صبح 
ارزش پول و نقدینگی تولید به یک چهارم 
می رسد، چه انتظاری هست که تولید کننده 
دراین شرایط و مشکلات کار کند، در حالی 

که خیلی ها چراغ خاموش با سرمایه گذاری 
در بانک ها کسب درآمد می کنند.

بنا مولایی افزود: باید نگاه خود را تغییر 
باید  ملی  رسانه  زمینه  این  در  و  دهیم 

کمک کند.
وی با اشاره به وفور نیروی کار در کشور 
امروز ۱۵ میلیون دانش آموخته  گفت: 
کارگر  مشکل  و  داریم  بالا  به  لیسانس 
نداریم، مشکل ما تامین کار برای این تعداد 
دانش آموخته و کارگر است که دانش و 

مهارت دارند ولی کار ندارند.
مواد غذایی و کشاورزی دیگر مساله مورد 
تاکید رئیس اتاق البرز بود که گفت با وجود 
تمام مشکلات در استان، روزانه 4۰ تا 4۵ 

کانتینر صیفی جات از البرز صادر می شود.
وی با انتقاد از عدم راه اندازی کارگو سنتر 
در البرز گفت: چرا فرودگاه پیام و کارگو 
سنتر را مسئولان راه نمی اندازند و وزیر 
نفت، پول سوخت هواپیمای باری را سه 
برابر مسافربری تعیین می کند و نمی گذارد 
صیفی جات تازه را طی دو الی سه ساعت 
صادر  همسایه  کشورهای  و  روسیه  به 
تحقق  ضرورت  بر  تاکید  با  وی  کنیم؟ 
شعار اقتصاد مقاومتی توضیح داد: اقتصاد 
مقاومتی یعنی استفاده بهینه از داشته ها 
و امروز دولت باید نقش هدایت سرمایه را 
داشته باشد تا از ظرفیت های موجود به 

بهترین شکل استفاده کنیم.

رئیس اتاق بازرگانی البرز: 

جایزه صادراتی را به کسانی بدهید که اهل حقه بازی و رانت نیستند

اتفاق  روز



n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                         n  سردبیر: مهدی تیموری                                    n  دبیر تحریریه: محمد حیرانی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد
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 n تحریریه:  دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، جمشید حمیدی، محمدرضا کاظمی، دکتر علی قوامی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی، نسترن کیوان پور و سونیا سهیلی
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فدراسیون فوتبال مخالف
منویات رهبري؟!

قبلا در این باره گفتم، باز هم 
تکرار مي کنم. مثل سه دهه 
داخلي،  مربیان  بیاییم  قبل! 
این سرمایه هاي اجتماعي را 
باور کنیم. قطبی، فرکي، قلعه 
نویي، دایي، گل محمدي و... 
چه چیزي از مربیان خارجي 
را  ها  آن  یکبار  دارند؟  کم 

امتحان کرده اید؟ باز هم امتحان کنید! چه اشکالي دارد؟
قلعه نویي الان با ۷-8 سال پیش اصلا قابل مقایسه نیست. 
او حالا پخته تر، آزموده تر و البته کاردارن تر از روزي شده 
که سکان هدایت تیم ملي را به او سپردید )که بدون باخت 

از جام ملت ها کنار رفت( هم چنین است علي دایي!
حاج حسین آقاي فرکي که نماد اخلاق حرفه اي در فوتبال 
ماست، چرا نباید سکاندار اول تیم ملي شود؟ مگر او سال ها 
دستیار اول برانکو در تیم ملي نبود؟ چرا او هیچ گاه نفر اول 
نشد، در حالي که در لیگ برتر نفر اول و با سابقه قهرماني 
است؟ پس کاراهه شغلي و طرح جانشیني یعني چي؟ چرا 

از یحیي در تیم ملي بزرگسال یا امید استفاده نمي کنید؟
تا کي باید مربیان تیم ملي و تیم هاي بزرگ و مطرح نظیر 
استقلال و پرسپولیس و تراکتور خارجي باشند و دست به 
دامان مربیان خارجي شد که آن ها هم گربه رقصاني کنند 

و ادا و اطوار در بیاورند؟
کي روش را که فراموش نکرده ایم؟ بار علمی و فنی اش بالا 
بود و با دیگر خارجی ها متفاوت بود، قبول؛ اما یادتان هست 
چقدر براي فوتبال ما ناز مي کرد و ادا و اطوار در مي آورد 
و دست آخر در اداره عمومي کشور هم دخالت کرد؟ چقدر 
به پاي او پول ریخته شد؟ خروجي او بعد 8 سال چه بود؟ 
دو بار جام جهاني با میزان سهمیه آسیا که البته همین ها 
هم در پیشرفت فوتبال ملی ما و افزایش سطح توقعات نقش 
مهمی داشت اما خروجي و موازنه هزینه -فایده مهم است.

چرا باید در شرایط جنگ اقتصادي، ارز مملکت به پاي 
مربیاني ریخته شود که در داخل کسانی را داریم که کمتر 

از آن ها نیستند؟
مي دانم و تردید ندارم وقتي بحث علم و تکنولوژي و مهارت 
و مسائلي از این دست مطرح مي شود جاي بحث بسیار 
است. اما کافي است فارغ از اندیشه هاي ناسیونالیستي و یا 
ایده هاي مارکسیستي قدري به منویات مقام معظم رهبري 
در بحث اعتماد به توان نیروي داخلي، خلاقیت، نوآوري 
و مسائلي از این دست دقت کنیم تا باور بداریم وقتي در 
علوم و فنون مختلف جوانان ایران سرآمد هستند و در 
همین ورزش، ورزشکاران ما قادرند در حرفه هاي مختلف 
بر سکوي قهرماني بایستند و پرچم پرافتخار ایران را بالاتر 
از آمریکا و روییه و بسیاري از کشور هاي ابرقدرت و البته 
توسعه یافته و به اصطلاح مهد تمدن به احتزاز در آورند، چرا 
در فوتبال چنین نکنیم؟ همین والیبال که امروز زبانزد عام 
و خاص شده، چه گروهي عامل بالندگي آن بودند؟ قطعا 

مصطفی کارخانه و زحماتش هیچ گاه از یاد نخواهد رفت.
در همین فوتبال وقتي مهدوي کیا در آلمان چهره ماندگار 
مي شود و یا علي دایي آقاي گل جهان است، پس مي 
شود به شرط اعتماد به سرمایه هاي داخلي ومدیریت، همان 
طورکه ناسا توسط عده اي نخبه ایراني اداره مي شود و یا 
در پزشکي پروفسور سمیعی را داریم در ورزش هم ده ها 
مثل رسول خادم، رضا زاده، ساعي، دایي، مهدوي کیا و... 

داشته باشیم.
کشور ایران با تاریخ 2۵۰۰ ساله همواره کوروش داشته و 
افراسیاب و رستم؛ مولانا داشته و حافظ و سعدي، رازي 
داشته و بوعلي سینا؛ همت ها داشته و صیاد شیرازي ها و 

الاماشااله چهرهاي تاریخ ساز وماندگار...
حالا چرا فوتبال چنین نگرشي ندارد؟ باید ریشه را پیدا کرد. 
ریشه اي که به زعم نگارنده از زمان کفاشیان و تاج نشان از 

زاویه با منویات مقام معظم رهبري دارد...

قنلدر

محمدرضا کاظمی

با  ایران  جوانان  آزاد  کشتی  تیم  
کسب 2 مدال طلا، یک نقره و یک 
های  رقابت  سومی  عنوان  به  برنز، 
کشتی آزاد قهرمانی جوانان جهان در 

استونی دست یافت.
 تیم جوانان سال گذشته نیز  پس 
سکوی  روی  روسیه   و  آمریکا  از 
سوم دنیا ایستاده بود با این تفاوت 
که امسال و در کشور استونی  جای 
آمریکایی ها و روس ها به عنوان تیم 

های اول و دوم عوض شد.
پیشاپیش نیز متذکر شده بودیم که 
این نتایج همچنان حاصل عملکرد 
کادر های فنی گذشته و فدراسیون 
پیشین است و و نمی توان آن را به 
گذاشت  کنونی  فدراسیون  حساب 
جوانان  فنی  کادر  اینکه  خصوصا 
تغییری  گذشته  سال  به  نسبت 
شرایطی  چنین  در  است.  نداشته 
تیم جوانان کشتی آزاد ایران در شهر 
حریفان  روی  رودر  استونی  تالین 
خود رفت و نهایتا با 2 مدال طلای 
وزن  نماینده  مقصودی  امیرحسین 
۶۵ کیلوگرم و عباس فروتن در وزن 
۹۷ کیلوگرم، مدال نقره امیرحسین 
برنز  تک  و  کیلوگرم  در ۱2۵  زارع 
وزن ۷۰  در  فیروزپور  محمدصادق 
کیلوگرم و با کسب ۱۱۹ امتیاز به 
عنوان سوم  دنیارسید. تیم روسیه با 
۱۶۱ امتیاز قهرمان این مسابقات شد 
و آمریکا با ۱2۰ امتیاز نایب قهرمانی 

را از آن خود کرد.
جوانان کشتی کشورمان این امکان 
به  بتوانند  که  داشتند  را  فرصت  و 
مقام نایب قهرمانی دست پیدا کنند 
اما برخی از قهرمانان روحیه و انگیزه 
کافی برای رسیدن به این مقصود از 
خود نشان ندادند. آنان اگر همانند 
یا  و  بودند  جنگنده  ها  آمریکایی 
همانند روس ها با تمام وجود و تا 
پایان مبارزه پایداری می کردند، چه 
بسا دستیابی به قهرمانی جهان دور 
از دسترس تیم ایران نبود اما چنین 
نکردند و حتی در برخی از مبارزات 
تا حد ممکن از خود استقامت نشان 

ندادند.
روشن نیست پس از خاتمه رقابت 
های جهانی 2۰۱۹ استونی، محمد 
سرمربی  مقام  در  همچنان  طلایی 
تیم کشتی آزاد جوانان با فدراسیون 
جدید به کار خود ادامه خواهد داد 
یا خیر؟ در صورت ماندن طلایی، به 
نظر می رسد وی و همکارانش باید 
چگونگی  در  آینده  سال  جهانی  تا 
تیم  سازی  آماده  و  سازماندهی 
تغییراتی ایجاد کنند. تغییراتی که 
کشتی، جسارت،  جوانان  آن   طی 
انگیزه و بی باکی بیشتر را سرلوحه 
کار خود قرار دهند. وقتی نمایندگان 
ما طی چهار مبارزه خود با آمریکایی 
ها در هیچ کدام از آنها پیروز نمی 
شوند باید یک جای کار عیب داشته 
باشد. باید دنبال نقطه ضعف بگردیم 
و روشن کنیم چرا جوانان کشتی ما 
در مصاف با حریفان طراز اول خود 
ناکام هستند. محمد نخودی، مهدی 
شیرا زی، سجاد حبیبی و امیرحسین 
که  بودند  ما  پوش  ملی  زارع چهار 
برابر دیوید کار،  جبراییل تاگ، ترنت 
هیدالی و ماسون پاریس، همگی از 

آمریکا ناکام شدند. از آن بدتر عبدالله 
شیخ اعظمی ملی پوش ۷۹ کیلوگرم 
ایران در مصاف با یک آزادکار اهل 
با  که  شکستی  شد.  بازنده  الجزایر 
توجه به موقعیت و جایگاه کشتی 
ایران و کشورهای آفریقایی در نوع  
خود بی سابقه است. لازم است تمام 
این موارد پس از بازگشت تیم و در 
بازنگری  مورد  مناسب  فرصت  یک 

واقع شود.

به فدراسیون جدید
فرصت می دهیم اما...

اکبر فلاح و حسن محبی دو تن 
نامداران کشتی کشورمان طی  از 
گفت و گوهای جداگانه ای که با 
براین  داشتند  این مطلب  نگارنده 
حقیقت تاکید می کردند که باید 
ریاست  با  کشتی  فدراسیون  به 
تا  شود  داده  فرصت  دبیر  علیرضا 
به  را  های خود  برنامه  رفته  رفته 
مرحله اجرا بگذارد.  ما نیز کم و 
بیش با این دیدگاه موافقیم به این 
خود  نظارتی  نقش  از  که  شرط 
رسد  نمی  نظر  به  نباشیم  غافل 
توجه  خصوص  در  بزرگان  این 
دادن مسئولین فدراسیون به نقاط 
قوت و ضعف با ما اختلاف سلیقه 
داشته باشند.  در واقع با اطمینان 
می توان گفت آنان نیز در خصوص 
پاره ای موارد دیدگاههایی مغایر با 
مسیولین کنونی دارند اما سعی می 
کنند به واسطه ملاحظاتی از جمله 
فدراسیون  تشکیل  زمان  کوتاهی 
جدید از کاستی های موجود گذر 
کنند. با این وجود نقش و جایگاه 
کارشناسان کشتی و خبرنگاران به 
نمایندگی از افکار عمومی آن است 
که برخی هشدارها و پیشنهادات را 

قبل از آنکه موجب خسارت و زیان 
شود به دست اندرکاران فدراسیون 
گوشزد کنند.  ما بر اساس همین 
تا  داریم  تلاش  و ضرورت،  پیمان 
فدراسیون  وارد  تازه  دوستان  به 
یادآور شویم که از تند روی و کند 
روی زیاد اجتناب کنند. با توجه به 
شرایط حاضر و مشکلات مالی در 
اعزام برخی افراد و نیروهای اضافی 
نمایند.  خودداری  مسابقات   به 
باشند که زحمت  مواظب کسانی 
سرک  برای  و  نکشیده  را  کشتی 
سفارش   با  وری  بهره  و  کشیدن 
کسانی  اند.  شده  فدراسیون  وارد 
که تا به حال در سایه حرکت می 
کردند و جرات و جسارت نقد به 
عملکرد گذشته را نداشتند و اکنون 
به یکباره رستم دستان زمانه شده 
یادآور  را  کوتاه  مقدمه  این  اند. 
شدیم تا یادآوری کنیم که بزودی 
هنگامه مسابقات جهانی بزرگسالان 
فرا خواهد رسید و حاصل عملکرد 
کشتی در قزاقستان روشن خواهد 
گونه  هر  باشد   حواسمان  شد. 

تواند  می  میدان  این  در  ناکامی 
کشتی  برای  زیانباری  پیامدهای 
به همراه داشته باشد. کاری نکنید

به جای تقویت روحیه و ایجاد انگیزه 
موجبات  ها  خودی  دست  با  لازم 
تضعیف و بی انگیزگی فراهم شود. 
جهانی  میدان  آزاد  کشتی  جوانان 
کسب  توفیق  که  آنان  چه  اخیر، 
که  قهرمانانی  چه  و  داشتند  مدال 
را به حال خود رها  مدال نگرفتند 
نکنیم. از افراد در جایگاههای واقعی 
آنها بهره ببریم.   به یاد داشته باشیم 
به  هنوز کار جوانان کشتی فرنگی 
عنوان  از  باید  آنان  نرسیده،  پایان 
جهانی خود دفاع کنند. یقینا عملکرد 
نهایی تیم فرنگی و جوانان برومند 
قرار  بررسی  و  نقد  مورد  کشورمان 
از  پس  امیدواریم  گرفت.  خواهد 
کسب قهرمانی دگرباره فرنگی کاران 
جوان در خصوص عملکرد ایشان نیز 
نکاتی را به رشته تحریر در آوریم. 
آنان از دیروز جمعه پنجه در پنجه 
حریفان انداختند و روز یک شنبه به 

کار خود پایان خواهند داد.

آزادکاران جوان و تکرار عنوان سومی جهان؛

به فدراسیون جدید فرصت می دهیم اما...

فاطمه صمدی

و  الاهلی  از  ابراهیمی  امید  جدایی 
ایران،  او به لیگ  بازگشت  احتمال 
سبب شده تا مسئولان استقلال به 

فکر جذب این بازیکن باشند.

امید  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
ابراهیمی بازیکن توانمندی است و 
قطعا حضور او در جمع آبی پوشان 
می تواند عیار این تیم را تا سطح 
قابل توجهی افزایش دهد. از سوی 

دیگر، با جدایی رحمتی و منتظری، 
استقلال نیاز داشت که یک بازیکن 
وظیفه  تا  باشد  زمین  در  مقتدر 
کاپیتانی تیم را برعهده بگیرد و بتواند 
توصیه های کادرفنی را به خوبی به 
بازیکنان تیم منتقل کند. این وظیفه 
نیز با حضور ابراهیمی در استقلال، 
به او محول می شود و این بازیکن 
تواند  می  به خوبی  که  داده  نشان 

نقش فرمانده را در زمین ایفا کند.
استقلال  به  ابراهمی  بازگشت  اما 
مشکلات خاص خودش را نیز دارد 
که  است  علت  همین  به  دقیقا  و 
نتوانسته  تاکنون  باشگاه  مسئولان 
اند تا رضایت استراماچونی را برای 
بازگشت هافبک دفاعی ملی پوش 

جلب کنند.
یکی از این مشکلات این است که 

استقلال در حال حاضر سه بازیکن 
در پست هافبک دفاعی یعنی ریگی، 
باقری و کریمی را دارد که همین 
حالا نیز طبق سیستم مورد علاقه 
استراماچونی، یکی از این بازیکنان 
باید نیمکت نشین شود و با جذب 
پست  این  در  معادله  ابراهیمی 
پیچیده تر خواهد شد و استراماچونی 

تمایلی به این اتفاق ندارد.
اینکه  به  باتوجه  دیگر،  سوی  از 
استراماچونی تصمیم قطعی خود را 
بابت کاپیتان فصل آینده گرفته و 
قصد دارد تا این وظیفه را به غفوری 
ابراهیمی  بازگشت  با  کند،  محول 
مجبور می شود تا تصمیم خود را 
تغییر داده و بازوبند را به امید بدهد. 
که البته او ثابت کرده که مربی با 
اصول و قواعد خاص خودش است و 

نمی خواهد تغییری در تصمیماتش 
ایجاد شود.

رسد  می  نظر  به  شرایط،  این  با 

استراماچونی قید بازگشت ابراهیمی 
را بزند و به هافبک دفاعی هایی که 

در اختیار دارد قناعت کند.

بایدها و نبایدهای جذب یک فرمانده؛   بازگشت ابراهیمی و  چالش بزرگ استقلال!

مجید سعیدی


